
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága nyílt 

ülésén. 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza, Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5. Gróf Andrássy 

Gyula termében. 

A Bizottsági ülés ideje: 2022. november 21. napján 8:35 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Lukács Tamás bizottsági elnök 

Szőnyi István bizottsági tag 

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Róth József bizottsági tag 

Simonné Hauzer Mónika bizottsági tag 

Soltész-Vincze Tünde bizottsági tag 

Tokacs Krisztián bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Rácz-Tóth Nikoletta Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Bartus István főépítész 

 

Tanácskozási joggal megjelent: 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

Rácz-Tóth Nikoletta Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Bartus István főépítész (8:40-kor érkezett) 

 

Jegyzőkönyvvezető: Nagypál Kitti 

 

Lukács Tamás bizottság elnöke: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 

Pénzügyi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 7 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban.  

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban javaslat nem hangzott el, ezért az elnök 

szavazásra bocsátotta a napirend elfogadását a meghívóban foglaltak szerint. 

 



S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – 

egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 

2/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi folyószámla-hitel 

szerződésének megkötésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont energiahatékonyságának 

növelésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a Zempléni Vízilabda Klub Egyesület által pályázott Városi Uszoda 

fejlesztés beruházásának támogatására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

1. Napirendi pont 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 

2/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak, vagy osztályvezető 

asszonynak van-e kiegészíteni valója. 

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt és kérdés, vélemény sem hangzott el, az elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022. 

(II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztés elfogadását. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 6 igen szavazat és 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

43/2022. (XI.21.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022. 

(II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről 

szóló 2/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést fogadja el.  

 

 



2. Napirendi pont 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi folyószámla-hitel 

szerződésének megkötésére 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak, vagy osztályvezető 

asszonynak van-e kiegészíteni valója. 

Rácz-Tóth Nikoletta osztályvezető: nem volt kiegészíteni valója. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a már minden évben előterjesztett 300 millió forint hitelfelvételéről 

lenne szó, amit szeptemberben és decemberben törlesztenek vissza, amikor a helyi iparűzési 

adó megérkezik.  

Kérdések, vélemények következtek. 

Róth József bizottsági tag: eddig 150 millió forint volt, ha jól tudja. 

dr. Terdik Sándor jegyző: mindig 300 millió forintról volt szó.  

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi folyószámla-hitel szerződésének megkötéséről 

szóló előterjesztés elfogadását. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – 

egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

44/2022. (XI.21.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi folyószámla-hitel szerződésének 

megkötéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi folyószámla-hitel 

szerződésének megkötéséről szóló előterjesztést fogadja el.  

 

3. Napirendi pont 

Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont energiahatékonyságának 

növelésére 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e kiegészíteni valója. 

dr. Terdik Sándor jegyző: az előterjesztésben le van írva az energiahatékonysági és 

energiaspórolási tervnek egy része, hogy hogyan szeretné a város minél hatékonyabban az 

energiaválság elejét venni, és ebből a legjobban kijönni. Egyelőre ott járnak, hogy lehetőségük 

lenne kiváltani a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont energiaellátását napelemmel. Az 

lenne a terv, hogy az újonnan épített parkoló fölé egy állványra napelemeket helyeznének. 

Számításaik szerint a beruházás a Jégcsarnoknak és a Kalandpark gépeinek áramellátásának 

nagy részét biztosítaná. Az előterjesztés arról szól, hogy a képviselő-testület felhatalmazza 

polgármester urat ennek előkészítésére, tehát feltételes közbeszerzési eljárás kiírására, 

bankokkal való tárgyalásra.  



Kérdések, vélemények következtek. 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte mekkora ez a terület és hány kWh-os lenne ez a 

naperőmű. 

dr. Terdik Sándor jegyző: még olyan szinten kezdetleges a terv, hogy bár van árajánlatuk a 

tervezésre, de még több ajánlatot is be fognak kérni. Ő annyit tud egyelőre elmondani, hogy ki 

fogja tudni váltani a Kalandpark energiaellátásának nagy részét a beruházás. 

Csernai Ferencné bizottsági tag: feltételezi, hogy ha egy ilyen dologgal foglalkozik az 

Önkormányzat, akkor az intézményektől bekérték a korábbi évek számadatait, mind gázzal, 

mind villannyal kapcsolatban és abból kellett, hogy kiinduljanak.  

Lukács Tamás bizottsági elnök: ha tényleg ekkora mértékben váltaná ki az 

energiafelhasználást, akkor ez egy óriási lehetőség lenne hosszútávon a Kalandparknak és a 

városnak is.   

Bartus István megérkezett. 

Bartus István főépítész: a kérdésre válaszolva elmondta, hogy 1600 m2 kerülne beépítésre és 

előreláthatólag 586 panel kerülne fel. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra bocsátotta 

javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközpont energiahatékonyságának növeléséről szóló előterjesztés 

elfogadását. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – 

egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

45/2022. (XI.21.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont energiahatékonyságának növeléséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 

energiahatékonyságának növeléséről szóló előterjesztést fogadja el. 

 

4. Napirendi pont 

Előterjesztés a Zempléni Vízilabda Klub Egyesület által pályázott Városi Uszoda 

fejlesztés beruházásának támogatására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e kiegészíteni valója. 

 



Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt és kérdés, vélemény sem hangzott el, az elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek a Zempléni Vízilabda Klub Egyesület által pályázott Városi Uszoda fejlesztés 

beruházásának támogatásáról szóló előterjesztés elfogadását.  

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – 

egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

46/2022. (XI.21.) határozata 

a Zempléni Vízilabda Klub Egyesület által pályázott Városi Uszoda fejlesztés 

beruházásának támogatásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Zempléni Vízilabda Klub Egyesület által pályázott Városi Uszoda 

fejlesztés beruházásának támogatásáról szóló előterjesztést fogadja el. 

 

Mivel más észrevétel, kérdés, felvetés nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

megköszönte a részvételt és a nyílt ülést 8 óra 45 perckor bezárta. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

Róth József sk.        Lukács Tamás sk. 

    Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottsági elnök 

 


